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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 5  

van dinsdag 20 mei 2014om 19:30 uur 

 
Aanwezig: Roes Peter - waarnemend voorzitter 
Breugelmans Stef, Der Kinderen Annemie, Otten Toon, Meeus Paul, Vermeijen Danny, Van Damme Marc, Gladiné 
Pierre - raadsleden 
Debondt Luc, Boogers Marc - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd: Starckx Wannes - voorzitter 
Van Heupen Nic, Versmissen Tom - raadsleden 
 
Waren eveneens aanwezig 
Luc Hermans – schepen, 
Tine De Wilde – raadslid in vervanging van Wannes Starckx, 
Josiane Driesen, Vera de Jong en Pascale Mathé – raadsleden, 
Dorine Stammen – directeur basisschool, 
Dirk Vanhaute – directeur cultuur en vrije tijd, 
Wendy Schreurs – coördinator bibliotheek, 
Lieve Quedflieg – bibliotheek, 
Steven Mateusen – wegen, groen en mobiliteit, 
Kristoff Wouters – directeur Facility Management. 
 
Waarnemend voorzitter 
Voorzitter Wannes Starckx is verontschuldigd. Raadslid Peter Roes zal de vergadering voorzitten. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Organisatie en openingsuren bibliotheek 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geven Dirk Vanhaute en Wendy Schreurs toelichting bij dit punt. 
Pierre Gladiné is blij met het nieuwe organogram. Hij wil ook graag weten over hoeveel gesubsidieerden het gaat. 

Navraag op de personeelsdienst leert ons dat en met de toegekende personeelsubsidie ongeveer 12 VTE 
(B en C niveau) kunnen betaald worden. Daarnaast zijn er 5 VTE met het statuut van GESCO. 

 
Evaluatie “zwerfboeken” 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Lieve Quadflieg toelichting bij dit punt. 
Marc Van Damme vraagt of er uitbreiding voorzien wordt wat de punten betreft en denkt bijvoorbeeld aan het 
Stadspark. 

Momenteel is er geen buitenlocatie, maar schepen Marc Boogers zal de suggestie meenemen. 
Danny Spock Vermeijen vraagt of er enige indicatie van verlies aan boeken is. 

Neen en een registratie zou het systeem ook verzwaren. 
Tine De Wilde is enthousiast dat het systeem ook gebruikt wordt door bookcrossers en vraagt of dit gemakkelijk 
gegaan is. 

In het begin keek de bibliotheek er wat angstig naar maar ervaren het nu als positief. 
 
Samenwerkingsovereenkomst groepsaankopen door IOK 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Kristoff Wouters toelichting bij dit punt. 
Josiane Driesen vraagt hoe de kostenverdeling zal gebeuren. 

Dit is nog niet gekend. Men gaat eerst het testproject afwachten  en dit evalueren. 
Ze hoopt alleszins dat het voor Turnhout positief zal zijn. 
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Aanvullend reglement op de politie van het wegverkeer (Zandstraat) 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Marc Boogers toelichting bij dit punt. 
Aansluitend bij dit punt merkt Pierre Gladiné op dat de raadsleden geen uitnodiging hadden gekregen voor de 
opening van de Zandstraat. 

De raadsleden krijgen alle persberichten toegestuurd. 
Pierre Gladiné vindt dit alleszins niet netjes en wordt bijgetreden door Danny Vermeijen Spock. 
 
Goedkeuring bestek, kosten raming en wijze van gunning van wegenis- en rioleringswerken Kastelein en 
Tichelarijstraat in kader van dossier Riolering Noord - fase 1 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Steven Mateusen toelichting bij dit punt. 
Marc Van Damme vraagt hoe lang de werkperiode zal duren. 

Steven Mateusen deelt mee dat deze 100 dagen zullen duren en er omleidingen voorzien worden. Tevens 
wordt er voor gezorgd dat de opritten zo veel mogelijk vrij worden gehouden. 

Marc Van Damme vraagt of de routes vooraf in deze commissie kunnen besproken worden. 
Dit zal in september gebeuren 

Tine De Wilde vindt de kruising van de baan met het Bels Lijntje gevaarlijk. 
Schepen Marc Boogers zal dit met de dienst bespreken. 

 
Bestek ‘aanstellen ontwerper bib/archief’ 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Kristoff Wouters toelichting bij dit punt. 
Pierre Gladiné vraagt waarom er maar drie kandidaten zullen weerhouden worden. 

Kristoff Wouters deelt mee dat er heel wat gevraagd wordt van de kandidaten en men daarom best het 
aantal beperkt.  

Danny Spock Vermijen vreest dat de structuurwerken wel eens 6 à 7 jaar zouden kunnen duren en vraagt zich af 
dat alles dan als een bouwwerf zal ogen ook wanneer de academies al gebruik maken van hun deel. 

Neen, daar zal op toegekeken worden dat dit niet op een werf zal lijken. 
Pierre vindt dat in de selectieprocedure toch nogal wat subjectieve elementen zitten en had liever gezien dat men 
een ideeënwedstrijd had uitgeschreven waardoor er ook meer voorstellen zouden binnenkomen. Zijn bekommernis 
is dat men bij het uitschrijven toch heel duidelijk moet stellen waar men met de bibliotheek naar toe wil. 
 
Toelichting bouwdossier Turnova - academies 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Kristoff Wouters toelichting bij dit punt. 
Pierre Gladiné vraagt om het bouwprogramma bij het verslag te voegen (zie bijlage). 
Tine De Wilde heeft een vraag naar het energetisch verhaal. 

De EBP-norm wordt gehanteerd met uitzondering van het monument. 
Danny Spock Vermijen vraagt of er impulsen voor hernieuwbare energie voorzien zijn. 

Warmtepomp. 
Danny Spock Vermijen vraagt wat er eventueel nog in de weg kan staan om te starten in maart – april 2015. 

Er kan beroep aangetekend worden tegen de verkavelingsvergunning en bij gunning kan eventueel een 
mededingende partij die niet gekozen werd, bezwaar indienen. 

Danny Spock Vermijen vraagt of de privé-partner nog invloed kan hebben op de werken. 
Neen. 

 
Stand van zaken droldroppers 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Luc Debondt toelichting bij dit punt. 
 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Wijziging retributiereglement ivm rioolaansluitingen en keuring 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Steven Mateusen toelichting bij dit punt. 
Danny Spock Vermijen begrijpt de wijzigingen maar volgt niet wat het afvalwater betreft. Het principe van de 
vervuiler betaalt indachtig, kan men toch moeilijk uitzonderingen maken. Hij vraagt om er op toe te zien dat er geen 
willekeur komt. 
 
Verlenging scholengemeenschap De Schakel 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Dorine Stammen toelichting bij dit punt. 
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Danny Spock Vermijen verwijst naar de korte vervangingen en meent dat het toch moeilijk is om vervanging te 
vinden voor een halve dag. 

Dit is ook zo, maar meestal worden dan stagiairs aangesproken die toch een aantal uren per jaar dit 
moeten doen in opdracht van hun school. 

 
Aanwending omkadering 2014-2015 
Dorine Stammen verwijst naar haar toelichting tijdens de commissie van vorige maand waarin ze dit onderdeel 
uitvoerig heeft toegelicht. 
 
Algemene Vergadering Iveka 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Luc Hermans toelichting bij de agenda van de komende 
algemene vergadering. 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft raadslid Josiane Driesen toelichting over de voorbije algemene 
vergadering. 
 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
Varia 
Danny Spock Vermijen vraagt naar de stand van zaken van de site Splichal. 

Dit behoort niet tot deze commissie en zal doorgegeven worden aan commissie 4. 
Danny Spock Vermijen vraagt om dit nog voor het verlof te behandelen. 
 
Schepen Marc Boogers deelt mee dat hij samen met Eric Vos en Mathias De Beucker op 30 april een onderhoud 
hebben gehad met de directeur-generaal van de NMBS. 
Wat de capaciteit op de treinen betreft zou er niets veranderen. 
Over het soort treinen en het eventueel verdwijnen van treinen werd geen uitspraak gedaan. 
Meer nieuws wordt in de loop van de maand juni verwacht. 
Danny Spck Vermijen vraagt of de problematiek van een ander station op een andere locatie ook besproken werd. 

Schepen Marc Boogers stelt dat dit een andere problematiek is en alle elementen zullen bekeken worden. 
Danny Spock Vermijen vraagt wat de visie van het college is. 

Schepen Marc Boogers deelt mee dat de studie zal afgewacht worden. 
Danny Spock Vermijen vindt dit alles toch belangrijk aangezien de plaats van een station toc invloed heeft op het 
mobiliteitsplan. 
 
Schepen Marc Boogers deelt mee dat een vijfde cambiowagen in dienst wordt genomen. 
 
Schepen Marc Boogers deelt mee dat er een doorlichting is geweest van de academies. Van zodra het officieel 
verslag binnen is, zal dit ook op de commissie besproken worden. 
 
Schepen Marc Boogers verwijst nog even naar de motie van raadslid Van Lommel in verband met mobiliteit en 
deelt mee dat hieromtrent geen expertise in huis is. 

Paul Meeus vindt deze mededeling maar zeer mager aangezien op de vergadering van de 
fractievoorzitters afgesproken was dat dit uitvoerig zou besproken worden op deze commissie. 
Dit punt zal dus volgende commissie geagendeerd worden. 

 
 
 
Jan Van Rompuy   
commissiesecretaris  
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Vergadering 

Commissie 5

dinsdag 20 mei 2014

Agenda

− Goedkeuring verslag vorige vergadering

− Organisatie en openingsuren bibliotheek

− Evaluatie zwerfboeken

− Aanvullend reglement politie wegverkeer

− Samenwerkingsovereenkomst groepsaankopen door IOK

− Riolering Noord – fase 1

− Bestek aanstellen ontwerper bib / archief

− Toelichting bouwdossier Turnova –academies

− Stand van zaken droldroppers

− Punten agenda gemeenteraad

− Uit het college

− Varia

Organisatie bibliotheek
Evaluatie zwerfbibliotheken

Nieuwe openingsuren BIB

Evaluatie zwerfbibliotheken

Uitgangspunten

• Basisdoelstellingen en basisprincipe blijven gelden:
– de bibliotheek zichtbaar maken in de stad

– leesplezier verhogen / stimulans tot lezen 

(…verder in te vullen door de bib)

• Het oorspronkelijke opzet is ongewijzigd:
– 4 locaties doorheen de stad met een ‘wachtruimte’ die tot lezen uitnodigt:

stadskantoor, 2 campussen ziekenhuis, stationshal

– elk boek draagt een logo ‘Zwerfbib’ gebaseerd op de zuil

aan de ingang van de bib

= voor herkenbaarheid & als ‘kwaliteitslabel’

– lezers mogen de boeken meenemen om uit te lezen 

maar vinden op de titelpagina een oproep om het daarna

weer achter te laten in 1 van de Zwerfbibliotheken

Uitgangspunten: vervolg

• Selectie van boeken is door ervaring bijgestuurd:

lager collectiebudget => minder sprinters => gebruik minder opportuun => 

verschuiving naar invulling met andere collectie

– keuze uit afgevoerde boeken

– giften aan de bibliotheek worden beoordeeld op 

‘centrale collectie / wisselcollectie / gevangeniscollectie / zwerfboeken’



30-5-2014

2

Kosten?

• zeer laag: 

– eenmalig: aanmaak 4 kasten

– geen collectie-aankopen, enkel etikettering

– personeelskosten beperkt door integratie in pakket ‘bewakers’

• beperkt verlies aan [niet-gegarandeerde] inkomsten uit afvoer

• goedkope marketing
vervangen door een gelijkaardig bereik niet mogelijk zonder veel grotere investering

Inzichten na 1,5 jaar 

• Sociale functie

– aantrekkingskracht gebruikt door / voor andere culturele initiatieven 

(UiT, Suiker, …)

– link met ‘bookcrossers’ (= ‘community’)

– ontmoetingspunt op de ziekenhuiscampussen

• Voortrekkersrol community-denken in Vlaamse bibliotheken

– analoog met nationale & internationale initiatieven

– voorbeeld/ model voor Locus
� postkaart Locustoer 2013 

� inspiratietafel Locustoer juni 2014

Feedback en aanbeveling

• van partners [ziekenhuis, station]
� positief: vaak bezocht, blijft welkom, geen overlast of rommel

� negatief: geen

� opmerking: geen uitspraak over de ‘bewegingen’ (vooral teruggave) van boeken

• van gebruikers
overzicht evaluatieformulieren

• aanbeveling
De bibliotheek wil de Zwerfbibliotheken behouden. 

Om steeds de vinger aan de pols te houden betreffende het nut en de populariteit, is het nuttig de 

bevraging bij het publiek jaarlijks te hernemen.

Nieuwe openingsuren bibliotheek

Reden: pensioneringen en optimalisering

Uitgangspunten:

- Vergelijking met de overige Centrumsteden

- Check met de omliggende gemeenten

- Snoeien in de rustigste uren (avondopening Warande)

- Zeker 1 avond behouden

- Handhaven homogeniteit

- Weekenduren niet verhogen

- Maandagvoormiddag toevoegen

Huidige uren Vanaf 1 sept 2014

Maandag 14 – 20u 11 – 20u

Dinsdag 11 – 20u 11 – 19u

Woensdag 11 – 20u 11 – 19u

Donderdag 11 – 20u 11 – 19u

Vrijdag 11 – 18u 11 – 17u

Zaterdag 10 – 17u 11 – 17u

47u 45u

Nieuwe openingsuren:
Aanvullend reglement op de politie van het 

wegverkeer
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SAMENWERKINGSOVEREENKOMST 

GROEPSAANKOPEN 

door IOK

• Op vraag van verschillende gemeenten onderzoekt IOK of het als 

opdrachtencentrale kan optreden waarbij de gemeenten kunnen 

intekenen (bindende engagement) op contracten van IOK

• � schaalvoordelen en efficiëntieverhoging

• Gemaakte kosten + evt kosten bij betwistingen worden gedeeld door 

deelnemende gemeenten

• Er wordt geopteerd om van start te gaan met een proefproject.

• Na proefproject wordt deze dienstverlening door IOK geëvalueerd.

• Voor het proefproject worden geen kosten aangerekend.

• Gekozen proefproject: Maaltijdcheques (zowel digitaal als op papier)

• Randbemerking:

– Stad Turnhout had reeds plannen om, samen met de gemeenten uit de 

Stadsregio, een groepsaankoop voor maaltijdcheques aan te besteden

Riolering noord - fase 1

Kastelein (tussen kanaal en R13) +

Tichelarijstraat (gedeelte)

Situering project riolering noord 

Situering fase 1:

Doel

• Verhogen kwaliteit woon-omgeving
(verminderen geluidsoverlast, 
trillingen, geuroverlast, …)

• Verbeteren verkeersveiligheid

• Inzamelen van alle afvalwater van 
huishoudelijke aard

• Vertraagd afvoeren van regenwater 
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Uitgangspunten riolering

• Aanleg 2DWA-systeem

– Kleine diameter voor vuilwater

– Regenwater in afzonderlijke buis / gracht

– Gesloten bebouwing : voorste dakafvoer afkoppelen

– (Half)open bebouwing : volledig afkoppelen
regenwater

• Herbruik stimuleren (premie regenwaterput)

• Volledige afkoppeling : premie 80% kosten (tot €1.200)

• Buffering regenwater in leiding + buffergracht

• Vuilwater naar leiding in Heizijde

Uitgangspunten verharding

• Vernieuwen wegverharding

• Afschaffen aanliggend dubbelrichtingfietspad

• Inrichten als ontsluitingsweg 50 km/u

• Veiligere aansluiting Heizijde

Dwarsprofiel
- Aanleg Kastelein : in asfalt + fietspaden in betonstraatstenen

- Aanleg kastelein (doodlopend) in betonstraatstenen

Kruispunt met Heizijde
- Rijweg in asfalt

- Kruispunt Heizijde in betonstraatstenen

Tichelarijstraat:

• Aansluiten op riolering woningen achteraan in Tichelarijstraat, AKABE en 

tennis

• Herstel van verharding
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Opdracht:

• De uitgave voor de opdracht  wordt geraamd op 1 108 400,00 EUR excl. 

Btw. 

• Voor het aandeel riolering werd er een subsidie toegekend door VMM. 

Voor de huidige werken, riolering noord deel 1, werd het subsidiebedrag 

vastgesteld op 429 658,50 EUR excl. Btw.

• Derhalve wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de 

openbare aanbesteding.

Herlocaliseren bibliotheek en stadsarchief

Aanstelling ontwerpteam

opdracht

• Opmaak van een masterplan voor de verhuis van archief/bib&strip

• Gefaseerde uitvoering van de werken

– Fase 1: 

• stadsarchief

– Fase 2: 

• Bibliotheek

• Strip

• Derden? (Docatlas)

– Fase 3: potentiële uitbreiding op latere termijn

ontwerpteam

• Architect

• Interieurarchitect

• Stabiliteit

• Technieken

• EPB

• veiligheidscoördinatie

gunningsprocedure

Onderhandelingsprocedure met Europese bekendmaking

1) Selectiefase op basis van samenstelling team, referentieprojecten 

en visienota

3 kandidaten weerhouden

2) Gunning op basis van schetsontwerp en begeleidendenota’s

1 kandidaat

selectiefase

• Opgelegde samenstelling ontwerpteam

• Selectiecriteria

– Portfolio met verplicht drie eigen projecten; (30 punten)

– Ervaring met overheidsopdrachten (10 punten)

– Oplijsting van minstens twee niet-eigen projecten die volgens de 

kandidaat wel relevant zijn voor deze overheidsopdracht (20 

punten)

– Reflectienota over de opdrachtomschrijving (40 punten)
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bestek

• Gunningscriteria ahv schetsontwerp en beschrijvende nota’s

1. functionele kwaliteit in relatie tot de projectdefinitie (20 punten)

2. ruimtelijke en architecturale kwaliteit  van het ontwerp (20 punten)

3. kwaliteit van de inrichting (20 punten)

4. continuïteit van de dienstverlening (20 punten)

5. kostprijsbeheersing (20 punten)

Kostprijsbeheersing

• De Opdrachtgever gaat uit van volgend bouwbudget 

(prijzen bij plaatsing, excl. btw en erelonen):

• bouwfase 1

bouwkundige werken: 925.000 €

inrichting (archiefrekken): 250.000 €

• bouwfase 2 (volgende legislatuur)

bouwkundige werken: 1.900.000 €

inrichting (archiefrekken): 350.000 €

Erelonen

• 2 niet weerhouden kandidaten

– 5.000 euro incl. BTW 

Weerhouden kandidaat

• forfaitair ereloon

– Meerwerken op vraag van het bestuur: 9,2%, geteld op het 

verschil tussen de huidige voorziene en uiteindelijke bouwkosten.

• Bouwfase 1: forfaitair bedrag van 231.000 € exclusief BTW

• Bouwfase 2: forfaitair bedrag van  82.000 € exclusief BTW

Indicatieve timing

• De Opdrachtgever beoogt de volgende timing:

• selectiebeslissing en uitnodiging tot offertes: 

– 5 september 2014

• uiterste datum voor indienen van offertes: 

– 2 december 2014

• presentatie, onderhandelingen en gunning tegen: 

– 30 december 2014

• contractafsluiting met Opdrachtnemer: 

– 15 januari 2015

• definitief ontwerp: 

– einde 2015

Toelichting bouwdossier Turnova - academies Raming bouwkost

voorzien in SMJP: 13.880.995 €

Fase 1 Fase 2 Totaal omschrijving

10.689.567 € 1.596.429 € 12.285.996 € Raming bij aanbesteding excl. BTW

12.934.376 € 1.931.679 € 14.866.055 € Raming bij aanbesteding incl. BTW

30.250 € Voorbereidende sloopwerken incl. BTW

12.964.626 € 1.931.679 € 14.896.035 € Totaal raming bouwkost incl. BTW
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timing

• Bouwvergunning ligt klaar om in te dienen

• verkavelingsvergunning

• Aanbesteding voorzien tegen 1 oktober

• Gunning werken einde 2014

• Start der werken maart/april 2015

• Uitvoeringstermijn ca. 2,5 jaar (1 september 2017?)

Stand van zaken droldroppers

- locaties zijn bepaald

- start der werken: begin juni

- in eerste instantie worden er 45 geplaatst

- overigen op basis van klachten en meldingen

Wijziging retributiereglement ivm 

rioolaansluitingen en keuring

Wijziging:

• Opnemen van vrijstelling bij (her)aanleg van riolering

• Tijdens aanleg van riolering/gescheiden stelsel worden er aansluitingen 

gemaakt. Bijvoorbeeld:

– Koningin Astridlaan : regenafvoer verplicht afzonderlijk aangesloten

– Winkel : afvalwater verplicht aangesloten aan riolering

• Bij alle rioleringsprojecten moet de riolering in de woning gekeurd 

worden.

• Voor deze zaken is in het huidige reglement een retributie

verschuldigd. Voorstel om hiervoor vrijstelling op te nemen.

Verlenging scholengemeenschap De Schakel

- Interlokale vereniging

- Stimulus- en zorgpunten worden toegekend

- Duur scholengemeenschap

Interlokale vereniging

schoolbestuur Vosselaar, Merkplas, Rijkevorsel en Turnhout

In augustus 2014 eindigt de 2de cyclus (2011-2014) van de 

scholengemeenschappen basisonderwijs. Vanaf 1 september 2014 worden 

de scholengemeenschappen (opnieuw) gevormd voor een 6-jarige periode. 

Zij kozen voor de vorm van een intergemeentelijke samenwerking zonder 

beheersoverdracht. Daardoor blijven de maximale bevoegdheden bij de 

respectieve schoolbesturen (gemeenten) behouden.

Alle schoolbesturen gaan het engagement aan om de samenwerking in de 

huidige scholen-gemeenschap verder te zetten. 

De schoolraad werd advies gevraagd over een mogelijke verlenging van de 

samenwerking. 
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Stimulus- en zorgpunten worden toegekend

voor al de scholen die deel uitmaken van de scholengemeenschap

Alle scholen krijgen een puntenenveloppe waarmee ze uren kunnen kopen 

bij het departement onderwijs. Scholengroepen van minstens negenhonderd 

leerlingen krijgen van de minister extra punten die zij vrij kunnen besteden 

aan ICT, zorgbeleid of administratieve ondersteuning.

Duur scholengemeenschap

Op 1 september 2014 treedt de beslissing of overeenkomst in werking voor 

een periode van 6 schooljaren. De beslissing of overeenkomst eindigt op 31 

augustus 2020.

De regelgeving heeft het niet over de mogelijkheid tot verlenging van de 

scholengemeenschap na 2020. Er werd wel een bijkomende reden 

toegevoegd om uit de scholengemeenschap te stappen. De overheid 

heeft voor de schoolbesturen de mogelijkheid voorzien om op 1 september 

2017, 2018 of 2019 uit te stappen uit de scholengemeenschap indien de 

school behoort tot een ‘schoolbestuur met bepaalde kenmerken’. Deze 

‘bepaalde kenmerken’ zijn momenteel nog niet gedefinieerd. Hiervoor is nog 

een besluit van de Vlaamse Regering nodig.

Convenant korte vervanging 

- De scholengemeenschap onderhandelt jaarlijks een convenant ter 

vervanging van korte afwezigheden in het basisonderwijs

- Vanaf de eerste dag van afwezigheid

- Vanaf een halve dag

Aanwending omkadering 2014-2015

Punten agenda gemeenteraad

- AV Pidpa

- AV Iveka

AV – Iveka - werking 2013

Toekomstig distributienetbeheer

- Eandis en Infrax: afspraken omtrent toekomstig netbeheer in Vlaanderen

- binnen hun structuren: uitbouwen performant energielandschap door 

innovatie en efficiëntie

- vaststelling einddatum huidige distributienetbeheerder: 2019

- tarieven blijven gehandhaafd



30-5-2014

9

AV – Iveka - werking 2013

Dienstverlening IVEKA

- acties voetpadherstel: opvolging aannemers

- onderhoud openbare verlichting: vervangen van ongeveer 800.000 lampen

- optimaliseren straatbeeld: constante evolutie � Quickscan

- slim distributienet

- proefproject: evaluatie is bezig

rapport in 2014

- Sociaal

- oplaadmogelijkheden

- strijd tegen energiearmoede

AV – Iveka - werking 2013

Ecologisch

- REG-premies (top 5 huishoudelijk)

- dakisolatie

- super isolerend glas

- zonneboiler

- muurisolatie

- condensatieketel

- Premies beschermde klanten

- vloeit voort uit LAC klanten

- energiescans

AV – Iveka - werking 2013

Ecologisch

- Energiediensten lokale besturen

- sfeerverlichting (eindfase)

- samenaankoop

- renovaties – energiescan – OV

- duurzame mobiliteit

Hernieuwing aanwijzing distributienetbeheerder

Vloeit voort uit de staatshervorming waardoor de VREG de regulator zal zijn

Opheffing bestaande “verkavelingsreglement” (29/06/2009) en goedkeuring 

nieuw “reglement voor het waarborgen van stedenbouwkundige lasten in 

verkavelingen en projecten in Turnhout”

Belangrijkste wijzigingen:

- Mogelijkheid tot gefaseerde aanleg (bv. groen, straatmeubilair, stroken 

waar gebouwd wordt op de rooilijn,…)

- Mogelijkheid tot waarborging andere stedenbouwkundige lasten dan 

openbaar domein

- Mogelijkheid tot uitzonderingen voor projecten in winkelkern- en 

winkelgroeigebied met louter openbare dienstverlening of commerciële 

ruimtes op gelijkvloers. Gemeenteraad blijft bevoegd om overeenkomst 

op te maken

- Kleine administratieve verduidelijkingen

- Overgangsmaatregel voor projecten in uitvoering 

(oude reglement blijft daar van toepassing)

Goedkeuring huurovereenkomst tussen NV Base en de 
Kerkfabriek Sint-Pieter

• De huidige overeenkomst tussen NV Base en de kerkfabriek Sint-Pieter is 

ingegaan op 1/10/2005 voor de periode van 9 jaar en loopt ten einde op 30/9/2014.

• De NV Base wil een nieuwe huurovereenkomst aangaan met de kerkfabriek. Het 

gaat om de huidige technische ruimte op 18,29 meter hoogte in de kerktoren. 

•Kerkfabriek heeft overeenkomstig art 75 van het decreet van 8 april 

1802 het volledig gebruiksrecht van de kerktoren en is eigenaar van de 

kerk. 

•Stad Turnhout is eigenaar van de kerktoren en bijgevolg dient de 

huurovereenkomst voor akkoord te worden mede-ondertekend door het 

stadsbestuur.

•De overeenkomst komt alleen tot stand indien Ruimte en Erfgoed 

akkoord gaat met de plaatsing van de communicatieapparatuur  in en 

aan de toren van het kerkgebouw en indien alle nodige licenties worden 

bekomen door de NV Base. 

•De afdeling patrimonium geeft gunstig advies voor het aangaan van een 

huurcontract van 9 jaar.  



30-5-2014

10

Financieel

• De verhuur van deze ruimte levert de kerkfabriek Sint-Pieter die het 

beschikkingsrecht over de toren bezit jaarlijks 8340  euro op aan 

inkomsten. 

• Deze inkomsten worden opgenomen in het budget en de 

jaarrekening van de kerkraad. Hierdoor vermindert het budgettair 

tekort van de kerkraad en de door de stad te betalen jaarlijkse 

werkingstoelage. 

Uit het college

…

Varia

…


